

中國你好
HELLO CHINA

TOUR CODE : 8NKG-1A

8天6晚 科技合肥·
禪意牛首·
江南水乡 旅

南京 | 合肥 | 宣城 | 銅陵

NANJING · HEFEI · XUANCHENG · TONGLING



第 01 天 吉隆坡 → 南京

提前一晚于吉隆坡雪邦國際機場集合，乘搭客機准备出發飛往中國南京禄口国际机场。

第 02 天 抵达南京 MU2970 0040-0630 (机上简餐 / 午 50 / 金陵风味 50)

抵步後，由當地导游迎接，展开精彩之旅。

【瞻园】现存历史最悠久的明代古典园林之一，素有“金陵第一园”的美誉。园内亭台楼阁、假山池水与古典建筑相互辉映，处处展现江南园林精巧雅致的造景艺术。

【玄武湖公园】坐落于南京城中，是南京极具代表性的城市湖泊景观。湖光山色与明城墙、紫金山遥相呼应，漫步湖畔绿荫之间，感受古都南京悠闲而秀丽的一面。

【夫子庙·秦淮风光带】历史文化街区之一，以夫子庙古建筑群及秦淮河两岸风光闻名。漫步古色古香的街巷，欣赏秦淮河畔景致，感受昔日“十里秦淮”的繁华风貌与浓厚金陵文化。

第 03 天 南京 (2 小時) 合肥 (早 / 合肥风味 50 / 庐州风味 50)

【蔚来汽车工厂】走进中国新能源汽车产业的重要生产基地，近距离了解智能电动车从生产、组装到品质检测的现代化制造流程。透过先进自动化设备及智能生产技术，感受中国新能源汽车产业与智能制造高速发展的科技魅力。

【淮河路步行街】商业街区之一，汇聚购物、美食、休闲及历史文化元素。漫步热闹街区，可自由探索特色商铺及当地美食，感受合肥城市生活的活力。

【合柴1972】由昔日工业建筑活化改造而成的文创艺术园区，旧厂房与现代艺术、设计、展览及潮流文化巧妙融合。充满工业复古气息，也是合肥近年来深受年轻游客喜爱的文化打卡地。

第 04 天 合肥 - 自由活动 (早 / -- / --)

早餐后，享受悠闲的全日自由活动。

推荐自费：科大讯飞 AI 科技园 + 新粮仓 (RMB 380/人)

第 05 天 合肥 (2.5 小時) 宣城 (早 / 中 50 / 宣城风味 50)

【安徽博物院】认识安徽历史与文化的重要窗口，馆藏涵盖安徽不同历史时期的珍贵文物与文化遗产。通过丰富展品认识江淮大地悠久的发展脉络，进一步了解安徽深厚的人文底蕴。

【包公园】为纪念北宋著名清官包拯而建，是合肥最具代表性的历史文化景区之一。园区以包公文化为主题，通过古建筑、园林及相关文化展示，认识这位以清正廉明闻名于世的历史人物。

【中国扬子鳄景区】近距离认识中国特有的珍稀动物——扬子鳄。景区结合生态保护、繁育研究及科普教育，让游客在自然环境中了解扬子鳄的生活习性珍稀物种保护工作。

【水东老街】拥有悠久历史的传统古镇街区，保存着古朴的街巷格局及传统建筑。漫步青石古街，在老宅、商铺与岁月痕迹之间，细细感受皖南小镇宁静质朴的人文风情。

第 06 天 宣城 (1.5小时) 泾县 (2.5小时) 铜陵 (早 / 泾县风味 50 / 犁桥风味 50)

【宣纸文化园】宣纸是中国传统书画艺术不可或缺的重要载体，素有“纸寿千年”的美誉。走进宣纸文化园，认识宣纸悠久的历史及传统制作工艺，感受中国国家级非物质文化遗产的独特魅力。

【新四军军部旧址】保存着大量与新四军相关的历史建筑及史料，是认识中国近现代历史的重要文化遗址。通过旧址建筑及历史展示，了解当年的时代背景与历史故事。

【犁桥古镇 + 非遗打铁花】一座充满江南水乡韵味的特色古镇，小桥流水、古色建筑与夜间灯景交织出迷人的水乡画卷。游览古戏台、古县衙、古绣楼、万丰塔等特色景观，感受传统文化与水乡生活交融的独特魅力。

第 07 天 铜陵 (2.5小时) 南京 (早 / -- / 晚 50)

【永泉小镇】融合自然山水、江南园林与休闲度假元素的特色小镇。漫步古朴街巷与园林景观之间，感受慢节奏的江南生活氛围，并体验当地别具特色的“铜钱”消费文化，为旅程增添趣味。

【莫愁湖公园】南京历史悠久的古典园林之一，以湖光水色及莫愁女的民间传说闻名。园内绿树成荫、亭台错落，是感受南京人文故事与城市园林风光的好去处。

【鸡鸣寺】南京著名古刹之一，历史悠久，寺院依山而建，黄墙古殿与周边城市景观相映成趣。这里不仅承载深厚的佛教文化，也是南京极具代表性的人文景观。

【南京古城墙】南京明城墙是古都南京重要的历史印记。登临古城墙，可近距离欣赏古老城砖与雄伟城防建筑，并从不同角度眺望南京城市风光，感受六朝古都跨越数百年的历史厚度。

第 08 天 南京 ~ 吉隆坡 MU2969 1815-2340 (早 / 中 50 / 機上用餐)

【牛首山 + 佛顶宫 + 电瓶车】佛教文化胜地，素有“春牛首”之美誉。景区自然山林与现代佛教建筑艺术相互融合，气势恢宏，是南京近年来极具代表性的文化旅游地标。

【白鹭洲公园】位于南京老城南历史文化区域，园内湖泊、亭台、小桥与绿树相映成景，充满典雅的江南园林气息。在古都旅程的最后一站，享受悠闲湖畔时光。

于指定时间集合，送往南京禄口国际机场办理登机离境手续，準備結束此次的精彩旅程画上圆满句点，再會！

包含：全程機場稅 + 機上套餐 + 1件 23KG 行李津貼 + 司机导游小费。



最后確認的行程將以旅行團抵達各地后接待社安排為準，在不可預知的情況之下，敝社保留刪改行程內容的權力，恕不預先通知。团队出发按最少 16 成人或以上成团；**团员受促购买旅游保险，更添保障。**

*** 行程中图片只供参考 ***

DAY 01 KUALA LUMPUR → NANJING

Assembly 1 night early at KLIA for your pleasant flight to **Nanjing Lukou International Airport**.

DAY 02 ARRIVE IN NANJING MU2970 0040-0630 (MOB / L / D)

Upon arrival, meet and greet by our local guide, then proceed to :

[Zhan Garden](#) – one of the Nanjing's oldest classical gardens, featuring elegant pavilions, rockeries and traditional Jiangnan Style landscaping.

[Xuanwu Lake Park](#) – A famous scenic lake in Nanjing surrounded by greenery, ancient city walls and beautiful city views.

[Confucius Temple – Qinhuai Scenic Area](#) – explore one of the Nanjing's most famous historical and cultural districts. Stroll through traditional streets surrounding the Confucius Temple and enjoy the picturesque scenery along the Qinhuai River while experiencing the charm and prosperity of the old Jinling.

DAY 03 NANJING (2H) HEFEI (B / L / D)

[NIO Automobile Factory](#) – Discover China's advanced electric vehicle manufacturing and experience the innovation of smart production and new-energy technology.

[Huaihe Road Pedestrian Street](#) – One of Hefei's most popular commercial districts, featuring a lively combination of shopping, dining, entertainment and local culture. Enjoy a leisurely walk through the bustling streets and experience the vibrant lifestyle of the city.

[Hechai 1972](#) – A former industrial complex transformed into a trendy cultural and creative district filled with art and modern lifestyle spaces

DAY 04 HEFEI – FREE & EASY (B / -- / --)

Enjoy a full day of leisure to explore Hefei at your own pace, shop or discover the city's local cuisine.

Optional Tour : iFLYTEK AI Technology Park + Xin Liang Cang Cultural District (RMB 380/person)

DAY 05 HEFEI (2.5H) XUANCHENG (B / L / D)

[Anhui Museum](#) – An important cultural institution showcasing the history and heritage of Anhui Province. Through its extensive collections and exhibitions, discover the fascinating development of the Jianghuai region and gain a deeper understanding of Anhui's rich historical and cultural legacy.

[Load Bao Park](#) – A cultural park dedicated to Bao Zheng, the famous Chinese official remembered as a symbol of justice and integrity.

[Chinese Alligator Scenic Area](#) – Discover the fascinating world of the Chinese alligator, a rare species native to China. The attraction combines conservation, breeding, research and educational programmes, offering visitors an opportunity to learn about this endangered species and wildlife conservation efforts.

[Shuidong Ancient Street](#) – Stroll along charming old streets lined with traditional architecture and experience the peaceful atmosphere of southern Anhui.

DAY 06 XUANCHENG (1.5H) JINGXIAN (2.5H) TONGLING (B / L / D)

[Xuan Paper Cultural Park](#) – Discover the traditional craftsmanship of Xuan paper, renowned for centuries as a premium material for Chinese calligraphy and painting.

[Former Headquarters of the New Fourth Army](#) – An important historical site preserving buildings and exhibits associated with the New Fourth Army. Through its historical displays and preserved architecture, gain an insight into an important chapter of China's modern history.

[Liqiao Water Town +Intangible Cultural Heritage Iron Flower Show](#) – A charming ancient water town filled with the distinctive charm of the Jiangnan water villages, where picturesque bridges, flowing waterways, traditional architecture, and beautiful night lights create a captivating scene. Explore the [Ancient Opera Stage](#), [Ancient County Government Office](#), [Ancient Embroidery Tower](#), [Wanfeng Pagoda](#), experiencing the unique blend of traditional culture and water-town life.

DAY 07 TONGLING (2.5H) NANJING (B / -- / D)

[Yongquan Town](#) – A picturesque town combining natural scenery and Jiangnan-style architecture, featuring a unique traditional copper coin spending experience.

[Mochou Lake Park](#) – Historic classical garden attractions, known for its picturesque lake scenery and the legendary story of the Lady Mochou. Enjoy the peaceful combination of lakes, traditional pavilions and lush greenery.

[Jiming Temple](#) – Renowned ancient Buddhist temples. With its distinctive yellow walls, traditional halls and elevated location, the temple offers a beautiful combination of Buddhist culture, historical architecture and city scenery.

[Nanjing Ancient City Wall](#) – Discover one of the most important historical landmarks of ancient Nanjing. Walk along sections of the magnificent Ming Dynasty city wall, admire its centuries-old bricks and defensive structures, and enjoy views over the historic city.

DAY 08 NANJING → KUALA LUMPUR MU2969 1815-2340 (B / L / MOB)

[Niushou Mountain Cultural Tourism Zone +Usnisa Palace +buggy ride](#) – One of Nanjing's most impressive Buddhist cultural destinations, beautifully Combining natural mountain scenery with magnificent contemporary Buddhist architecture. The scenic area is renowned for its serene atmosphere and striking architectural landmarks.

[Bailuzhou Park](#) – Located within Nanjing's historic southern city area, this charming park features tranquil lakes, bridges, traditional pavilions and beautiful landscaped gardens. Enjoy a relaxing final stroll amid its elegant Jiangnan-style scenery.

At the designated time, gather for transfer to Nanjing Lukou International Airport for your departure flight home. SWEET HOME!

INCLUDE : All Airport Taxes +Meal onboard +1piece 23kg Luggage Allowances +Tipping

The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice.

The group departure is subject to a minimum group size of 16 and above. **You are advised to purchase Travel Insurance for unforeseen protection.**

*** Artwork/Picture designed in the itinerary just for reference only ***

